



المستثمر الوطني
The National Investor

24th Floor | Sky Tower
Al Reem Island
P.O. Box 47435, Abu Dhabi, U.A.E.

Tel : +971 (2) 619 2300
Fax : +971 (2) 619 2400
www.tni.ae

Date: 26/01/2020

التاريخ: 2020/01/26

Ref: L/C/1/26120

الإشارة: م و/د ق/1/26120

Mr. Hamad Al Ali
Head of Companies Listing Department
Abu Dhabi Securities Exchange

السيد/ حمد العلي المحترم
رئيس إدارة إدراج الشركات
سوق أبوظبي للأوراق المالية

The Securities and Commodities Authority/
Disclosure Department

السادة/ هيئة الأوراق المالية و السلع – قسم الإفصاح

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Sub: The National Investor PrJSC (“the
Company”) Clarification to the Shareholders

الموضوع: توضيح من شركة المستثمر الوطني ش م خ
("الشركة") للسادة المساهمين

Further to the disclosure made by the Company on 22/01/2020, concerning the results of the General Assembly held on 21/1/2020 in which the Company's shareholders have approved the distribution of a special dividend of AED 50 Mln, and the reduction of capital by returning AED 200 Mln, and by way of clarification; The effective date for the Capital Reduction will be the 4th of February 2020 and the return of the capital reduction amount shall be upon the expiry of 90 days from the date of the shareholders' approval, by the 22nd of April 2020.

بالإشارة إلى إفصاح الشركة بتاريخ 2020/01/22 بشأن نتائج اجتماع الجمعية العمومية المنعقد بتاريخ 2020/1/21 والذي وافق خلاله المساهمون على مقترح توزيع أرباح خاصة بقيمة 50 مليون درهم وتخفيض رأس مال الشركة عن طريق إرجاع جزء منه يقدر بـ 200 مليون درهم للمساهمين، وللتوضيح، سيكون تاريخ نفاذ تخفيض رأس المال هو 4 فبراير 2020، ويكون رد رأس المال المخفض عند انقضاء 90 يوماً من تاريخ موافقة المساهمين على التخفيض أي يوم 22 أبريل 2020.

Please accept our sincere regards;

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،



كاشف ضياء/ المدير الإداري
Kashif Zia/ Managing Director